

Title (en)

Control device for bag strings.

Title (de)

Kontrollvorrichtung für Sackbahnen.

Title (fr)

Dispositif de contrÔle pour bandes de sacs reliés les uns aux autres.

Publication

EP 0194436 A2 19860917 (DE)

Application

EP 86101192 A 19860130

Priority

DE 3509143 A 19850314

Abstract (en)

The inspection device for lengths of bags formed from two Raschel fabrics (12, 13) joined together by transverse seams (14, 15) consists of a spring-loaded pivot lever which dips into the opening edge (14) of the passing bag web (11) and which ends in an eyelet (20), which is closed except for a narrow gap (22) and on the inside of which there is arranged a yarn-dividing blade (23) for dividing the joining yarns (24). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Kontrollvorrichtung für Bahnen aneinanderhängender, aus zwei durch Quernähte (14, 15) miteinander verbundenen Raschelgewirkbahnen (12, 13) hergestellter Säcke besteht aus einem federbelasteten, in den Öffnungsrand (14) der vorbeilaufenden Sackbahn (11) eintauchenden Schwenkhebel, der in einem bis auf einen schmalen Spalt (22) geschlossenen Auge (20) endet, in dessen Innern ein Fadentrennmesser (23) zum Durchtrennen von sogenannten Anbindern (24) angeordnet ist.

IPC 1-7

D06C 13/00

IPC 8 full level

D05C 7/10 (2006.01); **D06C 13/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

D05C 7/10 (2013.01); **D06C 13/10** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

BE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0194436 A2 19860917; EP 0194436 A3 19890222; DE 3509143 A1 19860918; DK 115286 A 19860915; DK 115286 D0 19860313;
ES 552467 A0 19870501; ES 8705541 A1 19870501; FI 861010 A0 19860312; FI 861010 A 19860915

DOCDB simple family (application)

EP 86101192 A 19860130; DE 3509143 A 19850314; DK 115286 A 19860313; ES 552467 A 19860227; FI 861010 A 19860312